
Protokollsutdrag  

Socialnämnden 2014-02-04 

 

 

Justerat 2014-02-06 

Anna König Jerlmyr (M) och Roger Mogert (S) 

 

§ 11 

Lägesrapport 1 från projekt SkolFam 

Dnr 3.2-697/2012 

 

Socialnämndens beslut 

 

1. Socialnämnden godkänner anmälan av lägesrapporten. 

 

2. Utbildningsnämnden godkänner för sin del redovisningen av 

SkolFam-projektet. 

 

3. Ärendet överlämnas för kännedom till stadsdelsnämnderna. 

 

Ärendet 

SkolFam är en arbetsmodell med stöd av forskning som syftar till 

att förbättra familjehemsplacerade barns skolresultat och övrig 

utveckling. Arbetet i SkolFam bygger på samverkan utifrån en 

tvärprofessionell arbetsmodell där ett team bestående av social-

sekreterare, specialpedagog och psykolog samordnar arbetet och 

insatserna kring enskilda barn. Processen inleds med en kartlägg-

ning av barnets förmåga att läsa, skriva och räkna.  

 

SkolFam Stockholm drivs som ett projekt sedan januari 2013 av 

socialförvaltningen i samverkan med utbildningsförvaltningen. 

SkolFam Stockholm omfattar flest antal barn av alla SkolFam i 

landet. Målgruppen är barn mellan 6 och 13 år som bor i familje-

hem i staden, går i skola i staden (fristående eller kommunal 

grundskola) och är placerade av en av Stockholms stadsdelsför-

valtningar.  

 

Förvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 

16 januari 2014. 

 

Beslutsgång 

Ordföranden Anna König Jerlmyr (M) föreslog, med instäm-

mande från samtliga ledamöter, att nämnden skulle besluta enligt 

förvaltningens förslag till beslut. 
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Särskilt uttalande  

Ledamoten Stefan Nilsson m.fl. (MP) lämnade följande särskilda 

uttalande. 

 

Det är glädjande att staden nu är igång att arbeta enligt denna 

metod för omhändertagna barn i vår stad. Då staden är stor är det 

inte förvånande att omfattningen är den största just i vår kom-

mun. Det är också glädjande att parallella projekt bedrivs för att 

säkra att unga som har kontakt med socialtjänsten lättare ska 

klara av sin skolgång, så att slutbetygen blir fullständiga. 

 

En brist värd att påpeka är att vissa elever hamnar mellan de olika 

projekten och då inte får den relevanta hjälpen de behöver. Att 

denna viktiga verksamhet ännu bara bedrivs i projektform är 

också något som bör utvecklas och bli en permanent verksamhet, 

kanske flera grupper kan behöva denna genomtänkta pedagogiska 

arbetsmetod som SkolFam utgår ifrån. 

 

Vid protokollet 

 

 

 

Lisbeth Westerlund 

sekreterare 

 

 


